



ບົດຮຽນໂຮງຮຽນວັນອາທິດ
ວັນອາທິດທີ 18 ມິຖຸນາ 2017 (06-18-2017)

ໂຄຣິບນັບຖືອຳນາດການປົກຄອງ

ທ່ານໄດ້ຮຽນຮູ້ຫຍັງກ່ຽວກັບອຳນາດການປົກຄອງ?

ຈຸດສຳຄັນໃນບົດຮຽນ: ຈົ່ງໂຄຣິບນັບຖືອຳນາດການປົກຄອງທີ່ພຣະເຈົ້າຊົງມອບໄວ້ໃນຊີວິດຂອງທ່ານ,

ພຣະຄຳພີຕອບສນອງຕໍ່ຊີວິດ:

ຄົນທັງຫລາຍບໍ່ເຫັນດີດ້ວຍກັນສເມີໄປໃນສັງຄົມ, ນັ້ນບໍ່ເປັນຫຍັງດອກ. ຄູ່ແຕ່ງງານອາດຈະບໍ່ເຫັນດີດ້ວຍກັນໃນການເລືອກເອົາສີມາທາທ້ອງຮັບແຂກ, ແຕ່ທັງສອງກໍຍັງຮັກກັນເໝືອນເດີມ. ຄົນມັກຂັດແຍ້ງກັນຕອດເວລາກັບການກິລາ, ການເມືອງ, ການບັນເທີງ, ແລະອື່ນໆ ແຕ່ເຂົາເຈົ້າກໍຍັງມີຄວາມສຸກຕໍ່ກັນແລະກັນໃນການໃຊ້ເວລາຮ່ວມກັນ.

ການຂັດແຍ້ງບໍ່ແມ່ນບັນຫາໃນປັດຈຸບັນ, ແຕ່ການບໍ່ໂຄຣິບນັບຖືກັນນັ້ນແທລະທີ່ເປັນບັນຫາ ໃນຄວາມເປັນຈິງ, ອີງຕາມການສຳຣວດທີ່ຜ່ານມາເມື່ອໄວໆ ນີ້, 79 ສ່ວນ 100 ຄົນໃນວັດທະນະທັມຂອງເຮົາຂາດການໂຄຣິບນັບຖື ຊຶ່ງເປັນບັນຫາທີ່ຮ້າຍແຮງໃນສັງຄົມຂອງພວກເຮົາ.

ພຣະຄຳພີຍືນຍັນວ່າມະນຸດທຸກຄົນໄດ້ຖືກຊົງສ້າງຂຶ້ນມາຕາມພຣະລັກສະນະຂອງພຣະເຈົ້າ (ປຖກ 1:26-27). ດັ່ງນັ້ນ, ພວກເຮົາສົມຄວນປະຕິບັດຕໍ່ທຸກຄົນທີ່ພວກເຮົາພົບພໍ້ວ່າເຂົາເຈົ້າເປັນບຸກຄົນທີ່ມີຄຸນຄ່າ. ບໍ່ພຽງພໍນັ້ນ, ມັນເປັນການຍາກທີ່ຈະສະແດງຄວມໂຄຣິບປະເພດນີ້ຕໍ່ບຸກຄົນທີ່ເຫັນແກ່ຕົວ ແລະລື່ມເຫຼວໃນການປະຕິບັດຕໍ່ຄົນອື່ນໃນຄວາມໂຄຣິບນັບຖື.

ນັ້ນແມ່ນບັນຫາທີ່ດາວິດໄດ້ປະເຊີນໃນພຣະທັມ 1 ຊາມູເອນ ໃນເມື່ອກະສັດຊາອູນພະຍາຍາມຈະຂ້າລາວ. ເຖິງແມ່ນດາວິດຈະເປັນຕົວຢ່າງກໍຕາມ, ພວກເຮົາຈະເຫັນໄດ້ວ່າພວກເຮົາສາມາດໂຄຣິບນັບຖືຜູ້ມີສິດອຳນາດໂດຍປາສຈາກການຍອມຮັບໃນທຸກສິ່ງທຸກຢ່າງທີ່ຄົນອື່ນເຮັດ.

ພຣະຄຳພີກ່າວວ່າແນວໃດ? (ເບິ່ງຕາມຫົວຂໍ້ 1, 2 ແລະ 3)

ການສຶກສາພຣະຄຳພີ

1. 1 ຊາມູເອນ 24:3-7

³ ຊາອູນໄດ້ເຂົ້າໄປຖ່າຍໃນຖ້ຳແຫ່ງໜຶ່ງໃກ້ກັບຄອກແກະຢູ່ແຄມທາງ ສ່ວນດາວິດແລະທະຫານຂອງລາວກໍລີ້ຢູ່ໃນຖ້ຳນັ້ນ. ⁴ພວກທະຫານຈຶ່ງເວົ້າຕໍ່ດາວິດວ່າ, “ນີ້ແມ່ນໂຊກຂອງທ່ານແລ້ວ ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໄດ້ມອບສັດຕູຂອງທ່ານໄວ້ໃນອຳນາດຂອງທ່ານຕາມທີ່ຊົງບອກໄວ້ນັ້ນແລ້ວ ແລະບັດນີ້ ທ່ານຈຶ່ງເຮັດກັບສັດຕູຂອງທ່ານຕາມທີ່ຕ້ອງການ” ດາວິດໄດ້ຄານອອກມາແລ້ວຕັດເອົາສິ້ນເສື້ອຍາວຂອງຊາອູນ ໂດຍທີ່ພຣະອົງບໍ່ຮູ້ເມື່ອຫຍັງໝົດ. ⁵ ແຕ່ດາວິດກໍມີຄວາມຮູ້ສຶກເສັ້ງໃຈ. ⁶ ຈຶ່ງເວົ້າຕໍ່ທະຫານຂອງຕົນວ່າ, “ຂໍພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຢ່າອະນຸຍາດໃຫ້ຂ້ອຍເຮັດອັນຕະລາຍຢ່າງໃດໝົດແກ່ເຈົ້ານາຍຂອງຂ້ອຍ ຊຶ່ງເປັນຜູ້ທີ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຊົງເລືອກເອົາເປັນເຈົ້າຊີວິດ ຂ້ອຍບໍ່ຄວນເຮັດອັນຕະລາຍແກ່ພຣະອົງເລີຍ ເພາະພຣະອົງເປັນເຈົ້າຊີວິດທີ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຊົງເລືອກໄວ້.” ⁷ ດັ່ງນັ້ນ ດາວິດຈຶ່ງບອກໃຫ້ທະຫານຂອງຕົນຢ່າຕໍ່ສູ້

ຊາອູນ.

ຫຼາຍຄັ້ງຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ເວົ້າກັບຜູ້ປົກຄອງຂອງຊາວໜຸ່ມ. ເມື່ອຂ້າພະເຈົ້າຖາມວ່າເປັນຫຍັງເພິ່ນຈຶ່ງສອນລູກໃຫ້ໂຄຣິບນັບຖືອຳນາດການປົກຄອງ, ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ຮັບຫລາຍຄຳຕອບເຊັ່ນ: “ເພື່ອໃຫ້ມີລະບຽບໃນເຮືອນ”, “ເພື່ອສອນໃຫ້ພວກລູກໂຄຣິບນັບຖືຄົນອື່ນ”, “ເພື່ອຊ່ວຍໃຫ້ລູກດຳລົງຊີວິດໂດຍເປັນພິລເມືອງດີທີ່ມີຄວາມນັບຖື”.

ຫນ້າເສັຽດາຍ, ທີ່ຂ້າພະເຈົ້າບໍ່ຄ່ອຍໄດ້ຍິນສິ່ງທີ່ຂ້າພະເຈົ້າໄດ້ພິຈາລະນາວ່າ ເຫດຜົນທີ່ສຳຄັນນັ້ນກໍຄື: ພວກເຮົາສອນລູກໃຫ້ໂຄຣິບນັບຖືອຳນາດການປົກຄອງ ເພື່ອລູກຈະໄດ້ຮຽນຮູ້ທີ່ຈະໃຫ້ກຽດແກ່ພຣະເຈົ້າ. ນອກຈາກນັ້ນ, ພວກເຮົາຈະຊ່ວຍຄົນລຸ້ນຫຼັງໃຫ້ຮຽນຮູ້ໂຄຣິບນັບຖືພຣະເຈົ້າທີ່ຕາເບິ່ງບໍ່ເຫັນໄດ້ແນວໃດ, ຖ້າຫາກພວກເຂົາບໍ່ຮຽນຮູ້ທີ່ຈະໂຄຣິບນັບຖືຄົນອື່ນທີ່ພຣະເຈົ້າສ້າງຂຶ້ນມາແລະປາກົດຢູ່ຕໍ່ໜ້າພວກເຂົາ.

ໃນ 1 ຊາມູເອນບົດ 24, ດາວິດແລະລູກນ້ອງຂອງລາວໄດ້ຢູ່ໃນບໍຣິເວນຖິ່ນກັນດານໃກ້ກັບເອນເກດີ, ໃກ້ກັບທະເລຕາຍ. ເມື່ອກະສັດຊາອູນໄດ້ຂ່າວວ່າດາວິດຢູ່ສະຖານທີ່ໃດ, ລາວໄດ້ຮວບຮວມກຳລັງທັບເພື່ອໄລ່ຕາມດາວິດຊຶ່ງໄດ້ຫຼົບໜີໄປລີ້ຢູ່ໃນຖ້ຳ.

ເມື່ອກະສັດຊາອູນຈຳເປັນຕ້ອງຖ່າຍໜັກ, ເພິ່ນກໍໄດ້ເລືອກເອົາສະຖານທີ່ຄືຖ້ຳທີ່ດາວິດກຳລັງຫລົບລີ້ຢູ່ນັ້ນ. ລູກນ້ອງຂອງດາວິດເຫັນວ່ານີ້ເປັນໂອກາດດີທີ່ພຣະເຈົ້າຊົງປະທານໃຫ້ເພື່ອຈະໄດ້ສິ້ນສຸດການຂົ່ມເຫງງຈາກກະສັດຊາອູນ. ພວກເຂົາຮ້ອງຂໍໃຫ້ດາວິດຍຶດໂອກາດນີ້ແລະກຳຈັດຊາອູນເສັຽເພື່ອກະສັດຊາອູນຈະບໍ່ໄດ້ຕາມລ້ຳອີກຕໍ່ໄປ.

ດາວິດຫຍັບເຂົ້າໄປໃກ້ຊາອູນແລ້ວຕັດແຈນຶ່ງຂອງເສື້ອຄຸມຂອງກະສັດຊາອູນອອກ. ທ່ານອາດຄິດວ່າ ເທົ່ານັ້ນບໍ່? ແຕ່ການກະທຳເຊັ່ນນັ້ນບໍ່ໄດ້ໝາຍຄວາມວ່າບໍ່ເປັນອັນຕະລາຍ ເພາະວ່າເສື້ອຄຸມເປັນເຄື່ອງໝາຍແຫ່ງກຽດຕິຍົດຂອງກະສັດ. ດັ່ງນັ້ນ, ເມື່ອເສື້ອຄຸມໄດ້ຖືກທຳລາຍ ດາວິດກໍໄດ້ປິດຕຳແໜ່ງຂອງກະສັດຊາອູນໂດຍທາງອ້ອມ. ເຖິງແມ່ນການກະທຳຢ່າງນັ້ນບໍ່ເປັນຜົນກະທົບໂດຍກົງ ແຕ່ດາວິດກໍຮັບຮູ້ເຖິງການປະຕິບັດອັນບໍ່ເໝາະສົມຂອງລາວ. “ຈິດສຳນຶກຂອງລາວເຮັດໃຫ້ລາວບໍ່ສະບາຍໃຈ”, ແລ້ວດາວິດຈຶ່ງສັ່ງລູກນ້ອງຂອງລາວໃຫ້ໄວ້ຊີວິດກະສັດຊາອູນ. ດາວິດຈະບໍ່ທຳລາຍຜູ້ທີ່ພຣະເຈົ້າຊົງເຈັມແລະນຳເຂົ້າມາສູ່ຊີວິດຂອງລາວ.

ຕາມປົກກະຕິແລ້ວ ທ່ານໄດ້ຕອບໂຕ້ຕໍ່ເຈົ້າໜ້າທີ່ອຳນາດການປົກຄອງດ້ວຍວິທີໃດ?

2. 1 ຊາມູເອນ 24:8 -11

⁸ຊາອູນໄດ້ອອກຈາກຖ້ຳນັ້ນ ແລະໄດ້ເດີນທາງຕໍ່ໄປ ແລ້ວດາວິດກໍອອກໄປຕາມຫລັງພຣະອົງ ແລະເອີ້ນໃສ່ພຣະອົງວ່າ, “ພຣະອົງເອີຍ” ຊາອູນກຳລັງວາງຫລັງເບິ່ງອ້ອມ ດາວິດກໍກົມຂາບລົງຄຳນັບ. ⁹ແລ້ວທູນຖາມວ່າ, “ເປັນຫຍັງພຣະອົງຈຶ່ງຟັງສຽງປະຊາຊົນ ທີ່ເວົ້າວ່າຂ້ານ້ອຍກຳລັງພະຍາຍາມຈະທຳຮ້າຍພຣະອົງ. ¹⁰ພຣະອົງຊົງເຫັນດ້ວຍຕົນເອງແລ້ວວ່າມື້ນີ້ ທີ່ຖ້ຳນັ້ນພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າໄດ້ຊົງມອບພຣະອົງໄວ້ໃນອຳນາດຂອງຂ້ານ້ອຍ ບາງຄົນໄດ້ບອກໃຫ້ຂ້ານ້ອຍຂ້າພຣະອົງເສັຽ ແຕ່ວ່າຂ້ານ້ອຍຮູ້ສຶກອິດທິພົນພຣະອົງ ຂ້ານ້ອຍຈຶ່ງບອກວ່າ ຂ້ານ້ອຍບໍ່ຄວນເຮັດອັນຕະລາຍແກ່ພຣະອົງເລີຍ ເພາະວ່າພຣະອົງເປັນຜູ້ທີ່ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຊົງເລືອກໃຫ້ເປັນເຈົ້າຊີວິດ. ¹¹ຂໍຊົງທອດພຣະເນດເບິ່ງສິ້ນເສື້ອລຳມຂອງພຣະອົງທີ່ຂ້ານ້ອຍກຳລັງຖືຢູ່ນີ້ ຂ້ານ້ອຍໄດ້ຕັດມັນອອກ ແຕ່ວ່າ ຂ້ານ້ອຍບໍ່ໄດ້ຂ້າພຣະອົງ ນັ້ນເປັນສິ່ງທີ່ພຣະອົງຄວນໝັ້ນໃຈວ່າ ຂ້ານ້ອຍບໍ່ໄດ້ຄິດກະບົດ ຫລືຄິດເຮັດຮ້າຍພຣະອົງແຕ່ຢ່າງໃດ ແຕ່ເຖິງປານນັ້ນພຣະອົງກໍຍັງຕາມຂ້າຂ້ານ້ອຍໂດຍທີ່ຂ້ານ້ອຍບໍ່ໄດ້ເຮັດຜິດຫຍັງຕໍ່ພຣະອົງ.

ພຣະຄຳພິຕອນນີ້ເນັ້ນໜັກໃຫ້ເຫັນ 6 ຢ່າງທີ່ດາວິດໄດ້ສະແດງອອກເຖິງຄວາມໂຄຣິບນັບຖືຕໍ່ກະສັດຊາອູນ ເຖິງ

ແມ່ນດາວິດໄດ້ຖືກຂົ່ມເຫັງໂດຍຊາອູນກໍຕາມ:

1. ດາວິດປະເຊີນໜ້າກັບຊາອູນ, ແຕ່ລາວໄດ້ກ່າວດ້ວຍກຽດສັກສີແລະຄວາມໂຄຣບນັບຖື. ດາວິດຮັບຮູ້ຕໍາແໜ່ງແລະຖານະຂອງຊາອູນ ເມື່ອລາວເອີ້ນໃສ່ຊາອູນວ່າ, “ພຣະອົງເອີຍ!”
2. ດາວິດໄດ້ຄໍານັບລົງຕໍ່ໜ້າກະສັດຊາອູນ ຊຶ່ງເປັນເຄື່ອງໝາຍຂອງການໂຄຣບຕໍ່ພຣະຣາຊາ.
3. ດາວິດເຕືອນບໍ່ໃຫ້ກະສັດຊາອູນຟັງຄວາມທີ່ປຶກສາ ຊຶ່ງໄດ້ໃສ່ຮ້າຍວ່າດາວິດປອງຮ້າຍເອົາຊີວິດກະສັດ. ໃນທຳນອງດຽວກັນ, ດາວິດໄດ້ປະຕິເສດການເຊື່ອຟັງລູກນ້ອງຂອງລາວຊຶ່ງຊຸກຍູ້ໃຫ້ລາວຂ້າກະສັດຊາອູນ.
4. ດາວິດໄດ້ອ້າງຫຼັກຖານທີ່ສະແດງໃຫ້ເຫັນວ່າລາວມີຄວາມໂຄຣບນັບຖືຕໍ່ກະສັດ. ຫຼັກຖານນັ້ນແມ່ນສິນເສື້ອຄຸມຂອງກະສັດຊາອູນ ຊຶ່ງພິສູດໃຫ້ເຫັນວ່າດາວິດບໍ່ຢາກເປັນກະບົດຫຼືທຳຮ້າຍກະສັດ.
5. ດາວິດເອີ້ນຊາອູນວ່າ “ພໍ່ຂອງຂ້ອຍ”.
6. ດາວິດສະແດງໃຫ້ເຫັນວ່າລາວເອົາໃຈໃສ່ກະສັດຢ່າງເອົາຈິງເອົາຈັງ ຊຶ່ງເປັນເຄື່ອງໝາຍຂອງຄວາມສັມພັນອັນຖືກຕ້ອງລະຫວ່າງລາວກັບພຣະເຈົ້າ.

ພວກເຮົາສົມຄວນໂຄຣບນັບຖືອໍານາດການປົກຄອງໃນຊີວິດຂອງພວກເຮົາ ເພາະພວກເຮົາມີຄວາມເຊື່ອວ່າພຣະເຈົ້າໄດ້ຊົງນຳເຂົ້າເຈົ້າເຂົ້າມາໃນຊີວິດຂອງພວກເຮົາ.

**ມີທາງໃດແດ່ທີ່ພວກເຮົາສາມາດເອົາແບບຢ່າງໃນການກະທຳແລະທຳທີ່ຂອງດາວິດ
ໃນການເຮັດກັບເຈົ້າໜ້າທີ່ອໍານາດການປົກຄອງ?**

3. 1 ຊາມູເອນ 24:12

12 ຂໍໃຫ້ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຊົງຕັດສິນວ່າ ລະຫວ່າງພວກເຮົາທັງສອງຄົນນີ້ໃຜເປັນຜູ້ຜິດ ຂໍພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຊົງລົງໂທດພຣະອົງໃນກິຈການທີ່ພຣະອົງໄດ້ເຮັດຕໍ່ຂ້ານ້ອຍ ເພາະວ່າຂ້ານ້ອຍບໍ່ໄດ້ເຮັດອັນຕະລາຍຕໍ່ສູ້ພຣະອົງແມ່ນແຕ່ໜ້ອຍດຽວ.

ໃຫ້ເຮົາເບິ່ງນຳກັນ: ເຮົາຄິດວ່າມັນເປັນການຍາກທີ່ຈະປະຄວາມຂັດແຍ່ງໄວ້ໃນພຣະທັດຂອງພຣະເຈົ້າ. ພວກເຮົາມັກຕອບໂຕ້ຜູ້ທີ່ທຳຜິດຕໍ່ພວກເຮົາ ໂດຍສະເພາະຜູ້ທີ່ມີອໍານາດເໜືອພວກເຮົາ. ໃນກໍລະນີນີ້, ພວກເຮົາສາມາດຮຽນຮູ້ຫຼາຍແນວຈາກຕົວຢ່າງຂອງດາວິດ.

- **ມອບຖວາຍການຕັດສິນໃຫ້ເປັນທຸຣະຂອງພຣະເຈົ້າ.** “ຂໍໃຫ້ພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຊົງຕັດສິນລະຫວ່າງເຮົາກັບຄູ່ກໍລະນີຂອງເຮົາວ່າໃຜເປັນຜູ້ຜິດຜູ້ຖືກ”. ເປັນດ້ວຍເຫດໃດພວກເຮົາຈຶ່ງສາມາດວາງໃຈໃນພຣະເຈົ້າໄດ້ຕລອດເວລາ, ແຕ່ບາງຄັ້ງເບິ່ງຄືວ່າພວກເຮົາບໍ່ວາງໃຈໃນພຣະອົງໃນຄວາມສັມພັນກັບພຣະອົງແຕ່ລະວັນ.
- **ມອບຊື່ສຽງຂອງທ່ານໄວ້ໃນພຣະທັດພຣະເຈົ້າ.** ເມື່ອດາວິດເວົ້າວ່າ: “ຂໍພຣະຜູ້ເປັນເຈົ້າຊົງລົງໂທດພຣະອົງໃນກິຈການທີ່ພຣະອົງໄດ້ເຮັດຕໍ່ຂ້ານ້ອຍ” ລາວໄດ້ມອບຊື່ສຽງຂອງລາວໄວ້ກັບພຣະເຈົ້າ. ຈິດສຳນຶກທີ່ວ່າ “ຢ່າໂກດຮ້າຍ ແຕ່ໃຫ້ແກ້ແຄ້ນຄືນ Don't get mad, get even” ຖືເປັນເລື່ອງທັມດາໃນວັດທະນະທັມຂອງພວກເຮົາ. ແນວໃດກໍຕາມ, ເມື່ອພວກເຮົາພິຈາລະນາເບິ່ງຄຸນຄ່າການຕາຍຂອງອົງພຣະຄຣິດ ຊຶ່ງໃຫ້ການໄຕ່ບາບແລະອະພິຍໂທດ, ມຸມມອງຂອງພວກເຮົາສົມຄວນຈະເປັນການຈິດຈໍ່ຕໍ່ພຣະເຈົ້າຫລາຍຂຶ້ນ. ເມື່ອເປັນດັ່ງນີ້, ພວກເຮົາກໍມີຄວາມກັງວົນໜ້ອຍລົງກ່ຽວກັບຊື່ສຽງຂອງພວກເຮົາ ແລະຈິດຈໍ່ຕໍ່ອົງພຣະຄຣິດເຈົ້າຫຼາຍຂຶ້ນ.
- **ມອບການແກ້ແຄ້ນໄວ້ໃນພຣະທັດພຣະເຈົ້າ.** ດາວິດສະແດງອອກເຖິງຄວາມປາຖນາທີ່ຈະໃຫ້ພຣະ

ເຈົ້າເປັນຜູ້ລົງໂທດ, ລາວຈຶ່ງບໍ່ສແວງຫາການແກ້ແຄ້ນດ້ວຍຕົນເອງ. “ຂ້າພ້ອມບໍ່ໄດ້ເຮັດອັນຕະລາຍ ຕໍ່ສູ້ພຣະອົງແມ່ນແຕ່ໜ້ອຍດຽວ”.

ພຣະເຈົ້າເທົ່ານັ້ນທີ່ມີສິດອໍານາດໃນການແກ້ແຄ້ນ. ພວກເຮົາສາມາດປະເຊີນໜ້າກັບຜູ້ທີ່ທໍາຜິດຕໍ່ເຮົາເພື່ອສແວງຫາຄວາມຍຸດຕິທັມ, ແລະພວກເຮົາສາມາດເຮັດວຽກໂດຍຜ່ານເຈົ້າໜ້າທີ່ ທີ່ພຣະເຈົ້າໄດ້ປະທານໃຫ້ເຮົາເພື່ອຄວາມຍຸດຕິທັມນັ້ນຈະສໍາເຣັດລົງ (ເບິ່ງ ໂຣມ 13:1-4). ການແກ້ແຄ້ນນັ້ນເປັນເລື່ອງທີ່ແຕກຕ່າງກັນທັງຫມົດ ຊຶ່ງແມ່ນພຣະເຈົ້າເທົ່ານັ້ນທີ່ມີສິດທິໃນການຮຽກຮ້ອງ.

ຊີວິດໃນຄວາມເຊື່ອທີ່ພວກເຮົາດໍາລົງຢູ່ ໂດຍເປັນຜູ້ຕິດຕາມອົງພຣະເຊື້ອທີ່ຮຽກເອີ້ນໃຫ້ພວກເຮົາຕາຍຕໍ່ການສແວງຫາການລ້າງແຄ້ນດ້ວຍຕົນເອງ. ນອກນັ້ນ, ພວກເຮົາຖືກຮຽກເອີ້ນໃຫ້ວາງໃຈໃນພຣະເຈົ້າຜູ້ຊົງເປັນອົງທ່ຽງທັມ, ແລະພວກເຮົາຖືກຮຽກເອີ້ນໃຫ້ເປັນທີ່ພຣະພອນແກ່ຄົນອື່ນ ພ້ອມທັງເປັນຜູ້ທີ່ມີສິດອໍານາດການປົກຄອງ.

ເປັນຫຍັງຈຶ່ງເປັນການຍາກແທ້ໆທີ່ຈະມອບການແກ້ແຄ້ນໄວ້ໃນພຣະທັດພຣະເຈົ້າ?

ນໍາໃຊ້ໃນຊີວິດ

ທ່ານຈະຖວາຍພຣະກຽດແດ່ພຣະເຈົ້າໂດຍການໂຄຣນິບັບຖືອໍານາດການປົກຄອງຢ່າງໃດໃນຊີວິດຂອງທ່ານໃນອາທິດນີ້? ຈົ່ງພິຈາລະນາເບິ່ງຄໍາແນະນໍາດັ່ງຕໍ່ລົງໄປນີ້:

- **ໃຫ້ກໍາລັງໃຈ.** ພວກເຮົາດໍາລົງຊີວິດຢູ່ໃນຍຸກສັມຍທີ່ເຈົ້າໜ້າທີ່ ທີ່ມີອໍານາດ ມີການສົງສັຍຫຼາຍກວ່າການໃຫ້ກຽດຍ້ອງຍໍ. ຈົ່ງມີຄວາມຕັ້ງໃຈໃນການສະແດງອອກໃນການອຸປຸກຄໍ້າຊູແລະໃຫ້ກໍາລັງໃຈແກ່ອໍານາດການປົກຄອງໃນຊີວິດຂອງທ່ານ.
- **ອະທິຖານ.** ປະຕິບັດຕາມຫຼັກການໃນພຣະຄໍາ 1 ຕີໂມທຽວ 2:1 ແລະອະທິຖານເປັນປະຈໍາສໍາລັບເຈົ້າໜ້າທີ່ອໍານາດການປົກຄອງ. ໃຫ້ສິ່ງນີ້ເປັນພາກສ່ວນຂອງການອະທິຖານຂອງທ່ານແຕ່ລະວັນ.
- **ຖິ້ມໃຈເກົ່າເອົາໃຈໃຫມ່.** ຖ້າມີເຈົ້າໜ້າທີ່ຄົນນຶ່ງທີ່ທ່ານຮູ້ຈັກ ຊຶ່ງທ່ານລົ້ມເຫຼວໃນການສະແດງອອກເຖິງຄວາມນັບຖືແລະໃຫ້ກຽດຕາມທາງຄວນ, ສາລະພາບສິ່ງນັ້ນຕໍ່ພຣະເຈົ້າ. ປ່ຽນແປງນິສັຍ, ທ່າທີ, ແລະກ່າວຄໍາຂໍໂທດຕາມທາງສົມຄວນຕໍ່ບຸກຄົນຜູ້ນັ້ນ ໃນການທີ່ທ່ານຂາດການສະແດງຄວາມໂຄຣນິບັບຖືໃນອະດີດທີ່ຜ່ານມາ.

ພວກເຮົາບໍ່ຕ້ອງການການຂັດແຍງໃນໂລກຂອງພວກເຮົາປັດຈຸບັນນີ້. ພວກເຮົາຕ້ອງການມຸມມອງແຕກຕ່າງກັນແລະການແລກປ່ຽນຄວາມຄິດຄວາມເຫັນທີ່ແຂງແກງ. ພວກເຮົາບໍ່ຕ້ອງການ ການບໍ່ໂຄຣນິບັບຖືຊຶ່ງກັນແລະກັນ. ແທນທີ່ຈະເປັນດັ່ງນັ້ນ, ຈົ່ງເລືອກເອົາການໃຫ້ກຽດແກ່ເຈົ້າໜ້າທີ່ຜູ້ມີອໍານາດການປົກຄອງ ຊຶ່ງອົງພຣະເຈົ້າໄດ້ນໍາເຂົ້າມາໃນຊີວິດຂອງທ່ານ.

ອຸປຸກໂດຍ ລາວຊາວເທີນບັບຕິສສັມພັນ www.lsb.org ໂດຍ SSK